
Planifiquem i

dinamitzem el poble, la

Ròtova del canvi

De s de  Compromís continue m

fe nt ba lanç  de  la  fae na

re alitzada  a l llarg  d’e stos tre s

anys. Un mome nt important,

pe r continuar dibuixant e l canvi

inic iat. Tre balle m portant

l’Ajuntame nt a l dia  i planifi cant

e n cada  àre a , de  cara  a l futur.

El poble  que  vole m e l construïm

pe nsant e n un proje cte  amb sis

pilars: una  Ròtova  pe r a  le s

pe rsone s, tre ballant de s de  la

ig ualtat de  mane ra

transve rsal,  la  se g ure tat

ciutadana, la  sa lut, l’ate nció a

la  g e nt g ran.. . ;  ho fe m apostant

pe r una  Ròtova  que  partic ipa , a

travé s de  nous e spais i fórmule s

com e ls pre ssupostos

partic ipatius; ho fe m de s de l

pilar de  Dinamitza  Ròtova , que

até n la  promoció e conòmica  i

l’asse ssorame nt. Tre balle m de s

de  l’àre a  de  Ròtova  a l futur, que

ag rupa l’Educació i la  Cultura ,

amb e ls dife re nts e spais

culturals i la  prog ramació que

g ira  e ntorn a  e lls.  Disse nye m

una Ròtova  de l canvi,  amb un

prog rama de  Me di Ambie nt i

lluita  contra  e l Canvi Climàtic . I

promove m una  Ròtova  Jove , on

la  jove ntut ting a  ve u pe r de cidir

quine s accions e s due n a  te rme .

En aque sta  ocasió, fare m c inc

cè ntims a l voltant de  le s àre e s

d’e conomia  i soste nibilitat. I

continue m! Pe rquè  e l proje cte

de l poble  que  vole m e l fe m amb

tu. Tu e n forme s part.

Acompanyem a la gent i

captem més ingressos per

a Ròtova
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“Dinamitza  Ròtova”, e l

se rve i d’Ag è ncia  d' Ocupació

i De se nvolupame nt Local

Acompanyem a

la gent i captem

més ingressos

per a Ròtova

Una economia per a les

persones que vivim i les que

ens visiten

Dinamitzem econòmicament el poble,
de manera transparent, per viure
millor. I ho fem amb accions
concretes. Una mostra:

-Les activitats municipals es
contracten consignant-les en el
pressupost municipal. El PP realitzava
activitats sense pressupostar-les ni
realitzar contractacions.

-Des de la primera setmana, vam
crear una borsa d’ocupació per
substituir les places d’operari. -
Impulsem una Relació de Llocs de

Treball a l’Ajuntament, per tal que els
treballador tinguen un sou acorde a
la faena que fan. Dignifiquem el
treball. Important: el govern ja no
enxufa.

-I publicitem les ofertes de
contractació, amb temps perquè la
gent s’incriga a l’atur i puga aspirar a
accedir-hi.

-Tenim Secretaria a l’Ajuntament,
després de més 15 anys amb una
secretaria accidental.

Ens hem adherit al Servei d’Agència
d’Ocupació i Desenvolupament Local
de la Mancomunitat de Municipis de la
Safor, un servei d’assessorament a la
gent en desocupació i dinamització
econòmica i de subvencions de
l’Ajuntament. Presta el servei dos dies a
la setmana. El PP i els trànsfugues
impedeixen l’ampliació del servei a 3
dies. Ens vam trobar un contracte
menor empresa de Desenvolupament
Local de 8.000€, amb 4 hores
setmanals, que vam rescindir.
Hem apropat les subvencions existents
al comerç, amb campanyes comercials
per a la compra en comerços del
municipi; també, durant el Porrat de
Sant Macià, perquè els visitants tornen.
Oferim un servei a demanda
d’assessorament a emprenedors i
orientació laboral (en col·laboració
amb la FVMP i Labora).

Hem impulsat projectes de millora
al polígon industrial les Masses
per valor de 498.519,33€.
El 2022, habilitarem un nou punt
de recàrrega de vehicles;
ampliarem la vigilància de
càmeres; millores en el gasto de
l’enllumenat públic; millora i
adequació de zones verdes a
l’entrada del polígon i el municipi;
instal·larem plaques solars; i
crearem dos sales de reunions per
a oficina, reunions i formació.
Posarem en marxa un portal web
de Ròtova, amb una galeria
empresarial local, per a la difusió
i el treball de les empreses del
municipi.
Hem col·laborat amb les Ajudes
Resistir entre l’Ajuntament i la
Generalitat, per superar la situació
de la pandèmia. El PP impedí que
s’aprovara la urgència, per
tramitar-les més ràpidament.

Treballem de manera conjunta
amb el Centre de
Desenvolupament Rural la Safor,
en accions contra el
despoblament, la dinamització
econòmica, el benestar social…
Hem impulsat la creació de la
Guia Smart City de Ròtova, per
aplicar un pla de solucions des de
la innovació, per sectors: hi ha un
control de l’enllumenat del poble i
ambiental (olors) del polígon.
Treballem per un turisme

sostenible:
Hem habilitat el sender botànic al
barranc d’Atanasi, i hem adequat
la senda d’una part del barranc.
Hem reposat la senyalètica del
sender PRCV-100 i de panells
panoràmics, en col·laboració amb
el CER.
Treballem per millorar-ne tot
l’itinerari, en el recurs que més
visitants atrau al municipi.

Dinamitzem

el poble per

viure millor
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Visita  de  Nathalie  Torre s i la

vice pre side nta  de  la

Diputació de  Valè ncia , Maria

Jose p Amig ó, pe r tractar

te màtique s ambie ntals.

Treballem per un futur més
sostenible, amb projecte Ròtova
canvi, un programa d’actuacions en
Medi Ambient i de lluita contra el
Canvi Climàtic al municipi. I ho fem
amb accions concretes:

-Hem aprovat el Pla Local de
Prevenció d’Incendis Forestals.

-Hem elaborat el Pla d’Actuació
Municipal davant el risc d’Incendis
Forestals.

-Mantenim la senda del barranc
d’Atanasi.

-Treballem en un Pla d’espais
naturals i zones verdes de Ròtova.

-Hem iniciat un pla de
recuperació de vegatació de ribera.
Amb actuacions com l’eliminació de
la canya en el camí de l’arcadeta i
replantació de llidoners; recuperació
de la vegetació de ribera en la zona
urbana del riu.

-Crearem un Paratge Natural
Municipal, en col·laboració amb el
Centre Excursionista de Ròtova, amb
una ajuda de 4.000€ del Pla
Reacciona.

Involucrem la joventut:
-Impulsem el Voluntariat

Ambiental de vigilància i prevenció
d’incendis, cada estiu.

-Impulsarem un Voluntariat 365, al
llarg de tot l’any.

-Col·laborem amb el projecte
Terra Life, per a la replantació de
vegetació en el barranc d’Atanasi.

Educació ambiental escolar:
-Programa de conscienciació i

estalvi energètic 50/50, al col·legi.
Les i els nostres escolars en són els
protagonistes amb un equip
energètic.

-Hem dut a terme tallers de
reciclatge, amb recollida de plàstics
usats i creació d’objectes.

-En la gestió de residus, estem
elaborant el Pla Local de Gestió de
Residus. Planifiquem la nova
recollida i la incorporació de la
fracció orgànica.

-Treballem per promoure ‘Ròtova,
ta casa’, una campanya de motivació
i cura de l’entorn urbà.

-Promocionem del compostatge
domèstic i ‘El teu compte ambiental’,
per fomentar l’ús dels ecoparcs
mòbils, i estalviar en la factura.

-En energia, estem duent a terme
tallers d’assessorament energètic,
sobre el consum i l’eficiència a casa.

-Hem aprovat el Pla d’Acció pel
Clima i l’Energia Sostenibles (PACES).

-Continuem amb el recanvi de
luminàries LED progressiva. I
preparem la renovació de luminàries
de la Serreta i el poble.

-Hem realitzat una auditoria
energètica, per establir el gasto en
energia de les diferents parts del
municipi.

-Hem instal·lat sensors per
controlar l’enllumenat del poble i el

polígon i la qualitat de l’aire, amb
una subvenció Smart City de 20.000€.

-Treballem per l’autosuficiència
energàtica, reduir les emissions en
CO2 i estalviar despeses. Per això,
hem instal·lat plaques solars als
edificis municipals: a la Nau
Polivalent, amb la subvenció de
millora de polígons industrials; a
l’escoleta municipal, amb una
subvenció que ascendix a 30.000€; a
l’Ajuntament i Centre Social, amb un
projecte que asscendeix a 10.000€; al
centre mèdic, amb una subvenció de
24.820,00€. I n’instal·larem a l’Escola
de Música i a l’escola; també, en el
polígon industrial.

-Hem aconseguit certificació
energètica per als edificis de
l’Ajuntament, l’Escola de Música i el
Centre Mèdic, amb subvencions de
la Diputació de València.

-I treballem per a la creació d’una
Comunitat Energètica Local (CEL), per
poder compartir l’estalvi i el
compromís amb el medi ambient
amb la resta del veïnat.

Millorar el poble i el seu entorn; i

lluitar contra el Canvi Climàtic

Treballem per un

futur més

sostenible amb el

projecte 'Ròtova

canvi', i ho fem

amb accions

concretes

“

Treballem per estalviar

energia i generar menys

residus
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Este m e xpropiant e ls

te rre nys de  l’e scole ta

munic ipa l,  que  e l PP va

construir sobre  te rre ny

privat.

Estalviem aigua

i millorem la

xarxa potable

Estem arreglant les

irregularitats urbanístiques i

dissenyant el futur

Treballem per fer de Ròtova un poble
més amable. I pensem les actuacions
mirant al futur. Hem elaborat el Pla
Urbà d’Actuació Municipal, que
ascendix a 3.414,64€, per tal de
planificar les actuacions del futur en
el poble.

“La mobilitat ha de posar per
davant a les persones”:

-Hem redactat el Pla de Mobilitat
Urbana Sostenible, per a la millora
dels carrers. El PP i trànsfugues no
l’han aprovat al plenari.

-Hem millorat del pas peatonal
del túnel cap a Alfauir, amb
eliminació de les barreres
arquitectòniques.

-Hem assegurat el camí peatonal
fins a Alfauir amb una barana de
fusta.

-Treballem per executar millores
peatonals en l’accés est al municipi,
des de Gandia.

-Traçarem camins escolars segurs,
amb més passos de vianants.

-Volem connectar el poble i la
Serreta amb una via ciclopeatonal,
per tal de facilitar-ne la comunicació
directa de manera segura.

-Estem creant un aparcament
provisional a la parcel·la inicial de
l’Avinguda Jaume I, amb el carrer
Assagador.

Pel que fa a la mobilitat elèctrica:
-Instal·larem un nou punt de

recàrrega de vehicles semiràpid al

polígon industrial; i estem treballant
per instal·lar-ne un dins del poble.

-Hem adquirit un cotxe elèctric
per a la Policia Local, amb una
subvenció de la Diputació de
València i de l’IVACE.

Pel que fa a les millores urbanes:
-Estem realitzant la remodelació

urbana dels carrers Venerable, Joan
XXIII, Juan Gimeno i Sant Josep, per
canviar pilons, millorar la
pavimentació i ampliar voreres, amb
una subvenció de 112.000€.

-Estem preparant l’adequació de
la rotonda est d’accés al municipi,
així com la millora dels accesos al
polígon industrial per part de
Conselleria.

-Estem treballant en un projecte de
millora de seguretat en el camí de
Borró, per part de Conselleria.
Millorarem el camí de l’Ermita.

-Estem executant la millora dels
parcs urbans, amb els Pressupostos
participatius i amb una ajuda de la
Diputació de València, per valor de
20.000€.

-Hem millorat del parc del
polígon, amb noves taules, màquines
d’exercicis, panell interpretatiu, joc
de fusta…

-Hem augmentat la inversió de
manteniment urbà al llarg de tota la
legislatura.

-Hem dut a terme renovació de
canonades de fibrociment, la millora de
la pressió de l’aigua, per augmentar
l’estalvi d’aigua. Hem adequat zones amb
deficiències en les conduccions. Amb una
subvenció de 89.000 euros de la
Diputació de València.

-Canviarem els comptadors d’aigua
per un sistema intel·ligent, per detectar
fugues i estalviar aigua, amb dos
subvenció de la Diputació de València de
106.000€.

-Estem expropiant els terrenys de
l’escoleta municipal. El govern del PP
va construir l’escoleta sobre terreny
privat; i ara PP i trànsfugues s’hi
oposen al ple.

-Hem arribat a un acord amb la
Confederació Hidrogràfica del
Xúquer per a la restitució a la
legalitat del poliesportiu municipal.
La primera fase de condicionamient
del camí de servici junt al
Poliesportiu ascendix a 58,745,32€, i
preparem la segona fase. El govern
del PP va construir l’edifici municipal
i vestidors sobre zona pública de
servitud. El cost de restitució
superarà els 200.000€.

-Treballem en la compra dels
terrenys on s’ubica el dipòsit
municipal. El govern del PP va
construir el dipòsit sobre terreny
privat.

-Comprarem els terrenys de
l’aparcament del camp de futbol, per
poder ampliar-lo i adequar-lo.

-Al mateix temps, hem hagut de
comprar part del talús del pont, junt
a l’aparcament del camp de fubtol.
L’Ajuntament va cedir uns terrenys de
què no disposava per construir el
pont al poliestportiu.

-Adequarem els terrenys a
l’entrada est del municipi, entre
l’autovia i l’Avinguda Jaume I.

Un

urbanisme

més amable,

al servici de

les persones
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Millore m l' acce ssibilitat de

l’Antig a  Sindica l,  amb un

asce nsor i l’ade quació d’un

de ls banys.

Edificis municipals en condicions

-Hem dut a terme un estudi
d’accessibilitat dels edificis
municipals, junt a la Generalitat
Valenciana.

-Hem millorat l’accessibilitat del
Centre Social.

-Estem executant millores de
l’accessibilitat a l’edifici de l’Antiga
Sindical, amb la instal·lació d’un
ascensor i l’adequació d’un dels
banys.

-També hem millorat
l’accessibilitat amb la barana de la

plaça, l’accés a l’església i hem dotat
de major seguretat al carrer Vernissa,
amb una barana.

-Hem realitzat obres de millora en
l’accessibilitat de voreres al carrer
Pintor Sorolla i al polígon.

-Realitzarem reformes al passeig 9
d’Octubre, per millorar l’estat del
ferm.

-Adequarem els bots de
l’Avinguda Jaume I.

-Hem renovat i reparat els aparells
d’aire condicional a l’Antiga Sindical,
Centre Social, Nau Polivalent i
Ajuntament. El govern del PP no
mantenia i tenia pràcticament tots els
aparells d’aire condicionat trencats.

-Hem revisat i adequat els ascensors
municipals. El PP tenia els ascensors
municipals sense passar l’OCA des de
2010, amb deficiències greus de
seguretat.

-Preparem un Pla d’usos d’edificis i
espais municipals, per tal de decidir i
planificar-ne els usos.

-Hem renovat una part de les cadires
de l’Ajuntament per a millorar la salut
laboral dels treballadors.

-Hem renovat el saló de plenaris
perquè tots els regidors i regidores

puguen treballar de manera adequada i
digna.

-I estem reparant la coberta i la paret
de la Nau Municipal, amb una
subvenció de 40.000,00€, per fer front a
les deficiències en filtracions d’aigua.

-Realitzarem millores al camp de
futbol.

-Continuarem la necessària
rehabilitació estructural del Palau dels
Comtes.

Un poble

més

accessible
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El canvi que continua

 Compromís per Ròtova

 compromisVNS

 compromis_rotova

 rotova.compromis.net

 Coalició Compromís

 @compromis

 @compromis

 compromis.net

Volem continuar transformant el poble.
Entràrem al govern amb un projecte per a 10
anys, elaborat de manera participativa, amb

la mirada en el futur i no en les properes
eleccions. I hem de continuar al govern per

continuar amb el canvi, oberts a les vostres
idees, aportacions i suggeriments.


